
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 

Hallituksen kokous 12/2015 

Aika: 24.3.2015, 15.00 

Paikka: T-Talo, A106 

Paikalla: Antti Nupponen, Jooel Friman, Emmi Peltonen, Mira Lindroos, Julia Isotalo, Meri Terho, Aleksi 

Talsi, Mikko Latva-Käyrä (lähti klo 15:56), Johannes Vainio (saapui klo 15:05), Miikka Laitila (saapui klo 

15:07, lähti klo 15:59) 

Puheenjohtaja: Aleksi Pyykkönen 

Sihteeri: Lauri Lavanti 

 

1. Kokouksen avaus  

  Avattiin kokous ajassa 15.02. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Meri Terho ja Mira Lindroos. 

 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

 Lisättiin kohdat 12.2. Sohva(t) ja 18.1. Pullavuoro. 

 

5. Ilmoitusasiat 

 Postia tuli phukseilta. Noisemakers Oy:ltä saapui yhteistyösopimus. 

 

 Antti toi pullaa. 

 

Tänään on kaunis päivä. 

 

6. Hyväksyttävät laskut 

 

 Kulunkäyttöselvitykset: 

Saaja Summa Perustelu Päätös 

Lauri Lavanti 12,08 € Fyysikkokillan 
vuosijuhlalahja 

Hyväksyttiin 

 

7. Mitä kuuluu? -kierros 

 Mikko: Tukee opiskelutoimintaa, kuuluu hyvää. 

 Aleksi T.: Tiukka viikonloppu, paljon valmisteluja mutta hieno phuksijäynä, nyt lisää Wappua. 

 Miikka: Erittäin mainiota, hyvät tarjoilut, täällä kuulemma jotain TEK-juttuja. 

 Meri: Sai allergialääkkeet, elämä hymyilee. 

Aleksi P: Oli matsi, toimi selostajana sadoille hengille. Huomenna lähdössä Tampereelle 

Neuvoston kanssa. 

 Lauri: Oli matsi, ilta venähti. 

Antti: Äsken kokousteli orientaatioviikosta, phuksien kirjeiden lähettely mennyt epäselvästi. 

Myös phabuisojen kanssa kokousteli. 



Jooel: Ihan kivasti, vaikka olikin rankka Tampere-viikko, sai tehtyä sisällysluettelon ja 3 kpl 

kandista. saattaa siirtyä syssymmälle. Yrityssuhdeasiat etenee. 

 Emmi: Väsymystä ilmassa, tänään oli hyvä seminaari Hankenilla, niitä tännekin. 

 Johannes: Käynyt hyvillä luennoilla. 

 Mira: Hyvää, Barcelona voitti El Clásicon, maanantaina Istanbuliin. 

 Julia: Hyvää, kevätjee, tällä viikolla menee töissä paljon aikaa. 

 

8. Talous- ja hallintoasiat 

8.1. Budjetti 

 Reetta alkanut laskuttamaan sopimuksia. PhabuISOt haluavat virkistysbudjettia. 

 

8.2. Sähköinen rahankäyttöselvitysjärjestelmä 

 Asia ei ole edennyt viime viikosta. 

 

8.3. TEK 

Miikka Laitila esitteli TEKin toimintaa liittyen vuosikokouksessa käsiteltävään 

esitykseen. 

 

8.4. Vuoden alumni 

 Koululta ei ole saatu tarkempia tietoja. 

 

8.5. Vuosikokous 30.3. 

 Vuosikokous pidetään maanantaina. Ponnet on jaettu, sunnuntai-iltaan mennessä 

Driveen. 

 

8.6. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, Liikuntavastaavat, Hupiministeri) 

 Ei kummempaa, hupiministeri pitää lautapeli-illan huhtikuun puolen välin paikkeilla. 

 

8.7. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 Reetta on viikonlopun aikana laskuttanut yrityksiä. 

 

9. Phuksiasiat 

9.1. Phuksijäynä 

Phuksijäynä onnistui, vaikka se oli uusi konsepti kolmen killan kesken. Antti auttoi 

hyvin. 

 

Mikko Latva-Käyrä poistui ajassa 15:56. 

 

9.2. Museokierrokset 

 Museokierroksista on lähetetty doodle fukseille. Ne järjestetään 8.4. ja 9.4. 

 

9.3. Club Afterski 

 Ylihuomenna räjähtää. Lippuja mennyt hyvään tahtiin. 

 

9.4. Phuksiopas 

Alkaa olla suunniteltu. Maanantaina selviää vielä TEKin mainoksen kohtalo. Muuten 

aika samanlainen. 



 

9.5. PhabuISOt nimitys virkaan: 

Juho Kokkola, Juuso Koskinen, Lotta Ahonen, Tomi Laakso, Henri Virtanen, Aleksi Talsi, 

Reetta Arokoski ja Meri Terho 

 

  Nimitettiin esitetyt henkilöt toimihenkilöiksi. 

   

PhabuISO nimitys jäi voimaan.  

 

  Miikka Laitila poistui ajassa 15:59. 

 

9.6. Toimareiden kuulumiset (WappuWowwowwow, ISOvastaava, ISOt) 

 Hyvää kuuluu. ISOvastaavalla kiirettä. Ensi viikolla on ISOkaste. 

 

9.7. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 - 

 

10. KV-asiat 

10.1. Kuulumisia 

Workshop on tulossa, KV-ISOille lähtenyt paljon mailia. 

 

10.2. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Eipä sen kummempaa. 

 

11. Opintoasiat 

11.1. DI-ohjelman opintosuunnitelma 

Käsitellään seuraavan kerran ensi viikolla. 

 

11.2. Pizzaa&Pähkinää 

McKinsey ei lähde yritysiltaan, mutta saattaisi lähteä puhumaan Pizzaa&Pähkinää-

tapahtumaan ajanhallinnasta. 

 

11.3. Toimareiden kuulumiset (Abivastaava, Alumnisuhdevastaavat, Hallopedit) 

Mikko esittelee alumnisuhteiden tähänastisia tuloksia. 

 

Prodekolla asiat hyvin, erittäin kattava rekisteri. Alumnimentorointi saanut hyvää 

palautetta. Neuvottelukunta, jossa työelämässä menestyneitä Prodekolaisia, 

edunvalvontaa tutan aseman puolesta. 

 

Aalto AlumniNET, jolla on mentorointiohjelma ja heidän alumnirekisterissään on 166 

infolaista. Tekee kiltayhteistyötä, tarjoaa 800 € vuodessa tukea, voidaan muotoilla killalle 

sopivaksi. Huomattavasti parempi kuin viime vuonna. 

 

Athene Alumni, jota pyörittää osa samoista henkilöistä kuin perusti. Kiinnostunut 

yhteistyön parantamisesta. Idea startup-illasta. 

 

Seuraavaksi pitäisi miettiä AlumniNETin sopimusta ja ruveta kehittämään alumnien 

kanssa toteutettavaa tapahtumakonseptia. Mikko aloittaa neuvottelut sopimuksen 



tekemisestä AlumniNETin kanssa. 

 

11.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Phuksi-alumnilounas-ilmot ovat pystyssä. 

 

12. Yrityssuhteet 

12.1. Marathon 

Ei paljastettavaa (vielä), puhuttiin mahdollisuudesta asettaa kiintiö esimerkiksi 5+-

vuosikurssilaisille, ketkä eivät pääse paikalle jonottamaan. 

 

12.2. Sohva(t) 

Jooel ehdottaa, että Olkkarille hankittaisiin uudet sohvat. OTMK on tarjonnut suosituksen 

sohvaksi. Futuricen sponsorirahaa voisi käyttää siihen. Yrityssuhdevastaava keskustelee 

Futuricen kanssa asiasta. Aiemmin ajateltiin, että TEKiltä haettaisiin sponsoria. Nyt voisi 

kokeilla TTER:ltä. Myös OTMK:n budjettia voidaan käyttää siihen. 

 

12.3. Toimareiden kuulumiset (Excumestari, Marathoonari, TEK-kiltayhdyshenkilö) 

Oli excumestarin ja Bainin kanssa lounaalla. TEK-kiltayhdyshenkilö oli TEKin 

koulutuksessa. 

 

12.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Näyttää siltä, että saataisiin uusi sponsori. 

 

Tieto tulee yritysiltaan. 

 

Kasperille pitäisi antaa oikeudet killan kalenteriin. 

 

13. Tapahtumat 

13.1. PreWappusitsit 

Tapahtuma tulee. Keskusteltiin käytännöistä. Töissä olevat sitsaavat hallituslaiset 

maksavat 17 euroa. 

 

13.2. Toimareiden kuulumiset (Pikku-IE,Lukkarit,Valokuvaajat) 

Pikku-IE:lle kuuluu hyvää. 

 

13.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Essut on tulossa. 

 

14. Ulkosuhteet 

14.1. Hallitusaamupala avec Piste 

Tiistai 31.3. aamupala. Hallitus paikalla 8:15 

 

14.2. Wappulaiva 

Kontaktoitu Fyysikkokiltaa. Rahat kulkee meidän kautta. Ehdotus, että laskutetaan 

Fyysikkokiltaa koko osuudesta, ja Fyysikkokilta kerää omilta jäseniltään maksut. 

 

14.3. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, OTMK, SCI-vastaava) 

OTMK tapasi tänä aamuna.Nahkatorstai pidetään vielä ennen Wappua.  



 

 

14.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

15. Tiedotusasiat 

15.1. Sähköpostilistat 

Helinä on hoitanut uudet postituslistat vanhoille ISOille ja KV-ISOille. 

vanhatisot@athene.fi ja kv-isot@athene.fi. 

 

15.2. FB-workshop ke 25.3. 

Huomenna klo 8.15. Laurilla vastuu. 

 

15.3. Toimareiden kuulumiset (Kukan toimittajat, Kukan taittajat, ATK-partio, 

Ulottuvuusvastaava, Historioitsija) 

Kukka tulee (ehkä), partio häkkäilee, ulottuvuusvastaavasta ei ole kuulunut. 

 

15.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Sähköpostilistalomake on hoidossa. LinkedInistä keskusteltiin. Kaikille hallituslaisille 

ylläpitö-oikeus. Johannes haluaa pöytäkirjat nettiin. 

 

16. Muu toiminta 

16.1. Hallitushärpäke 

Tohveli-idea etenee, Meri otti kaikkien kengänkoot. 

 

16.2. Kesäpäivät 

Tutkitaan vaihtoehtoja. Saunalautta-idea sai kannatusta. Meri esittelee ensi kokouksessa. 

 

17. Muut esille tulevat asiat 

Reaktor sponsoroi kahvia. 

 

18. Seuraava kokous 

Pidetään seuraava kokous ensi viikolla vakiovuoron mukaan. 

 

18.1. Pullavuoro 

Merillä on seuraava pullavuoro. 

 

19. Kokouksen päättäminen 

Päätettiin kokous ajassa 16.41. 
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